
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2019-10-21 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin Ernebrink, Lars 

Annerman, Ulf Hugó, Bengt-Göran Norbäck,  

Mötets öppnande                                                                                               

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning                                                                                                           

Godkändes 

Föregående protokoll                                                                                                   

Lades till handlingarna. 

Ekonomi                                                                                                             

Kassören redovisade att föreningen har 98 056 kr på kontot. Medlemsantalet har 

ökat till 71st. Föreningen har fått in 2400 kr i träningsavgifter. 4000 kr för två 

bröllopsroddar. 

Föreningen har fått 12000 kr av GOIF för bemanningen av bingokiosken i 

sommar. 6000 kr v dessa går till insamlingen av pengar till en träningsbåt. Där 

finns nu 12.600 kr insamlade till en träningsbåt. 

Föreningen har en fodran på Smedjebackens kommun på 2000 kr. 

Styrelsen lämnar i uppdrag åt Bengt-Göran Norbäck att undersöka hur mycket 

pengar vi kan få av ABF. 

En preliminär budget inför 2020 presenterades av kassören 

Långsiktig strategi 

Styrelsen undersöker möjligheten att bilda en träningsgrupp, inriktad på Sulkava 

rodden. Styrelsen utreder om vi kan ordna anpassade åror för att fler ska kunna 

ro. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra                                             

Lars Annermann lämnade en rapport från aktivitetsföreningen. 

Aktiviteter 

- Kultur 

21/9 var det en bröllopsrodd bokad. Vädret var fint. 

 

- Motionsrodd  

Avslutad för säsongen 

 



- Tävlingsrodd 

Har vi möjlighet att sätta ihop ett tävlingdlag? 

         - Underhåll, Bygg, Reparation                                                                                

Nytt fikabord är på gång, båthuset stängs ner för vintern 

 

- Medlemsaktiviter 

Fördraget den 22/9 var mycket uppskattat. 

 

Julgröt den 6/12 kl 18 planeras enligt tidigare koncept 

Susanne berättar om Sulkavarodden 

 

- Övriga frågor 

Strömsholms kanal firar 225 år 2020. Nästa vecka hålls ett 

planeringsmöte. Beroende på hur man tänkts sig firandet så kan 

kyrkbåtsföreningen sedan bestämma hur föreningens medverkan kan 

ske. 

Inför 2020 planeras en lunchrodd till Gladtjärn. 

Årsmötet planeras till 23/3 kl 19 

 

Nästa möte 

Måndag 27/1 kl 18.00 i församlingshemmet                                                                       

Mötet avslutas                                                                                                 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 

 

 


